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Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,  
 
Hierbij leg ik u het verzoek voor van het lid Bromet (GroenLinks) om een notitie over het effect van 
het verlagen van de maximumsnelheid als oplossing voor de stikstofproblematiek aan de Kamer te 
sturen. Over deze notitie werd afgelopen vrijdag bericht door RTL Nieuws 
(https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/artikel/4905991/stikstof-verlagen-maximumsnelheid-
rekensom-kabinet-75000-woningen). Het lid Bromet vraagt om deze notitie voor woensdag 
aanstaande aan de Kamer te sturen. 
 
U wordt verzocht uiterlijk maandag 4 november  2019 (vandaag) om 16.00 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u kunt instemmen met het verzoek. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 
 
Met vriendelijke groet, 

Fyke Goorden 

Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Twede Kamer der Staten-Generaal 

 
*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke weg over 
dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het 
besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen 
als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een 
absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
Van: Bromet, L.  

Verzonden: maandag 4 november 2019 9:04 
Aan: Commissie LNV 

Onderwerp: Emailprocedure 

 
Geachte griffie, 
Uit dit bericht blijkt dat het kabinet een notitie heeft met oplossingen voor de 
stikstofimpasse: https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/artikel/4905991/stikstof-verlagen-
maximumsnelheid-rekensom-kabinet-75000-woningen 
 
Het is niet de eerste keer dat GroenLinks via de media op de hoogte wordt gesteld van 
kabinetsvoornemen. Daarbij heeft onze fractie juist eerder vragen gesteld over deze kwestie. 
 
Verzoek om namens de commissie het kabinet te verzoeken deze notitie voor woensdag as aan de 
Kamer te sturen. 
 
Vriendelijke groeten, 
Laura Bromet 
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